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Директор Електромрежа Србије Никола Петровић изјавио је данас да никада није видео
Лидију Удовички, од које је, како се наводи у транскрпиту на порталу "Телепромтер",
наводно тражио два милиона долара "рекета" за склапање посла.

  

Он је у изјави Б92 поручио да с њом никада није имао ни писану комуникацију, и додао
да би волео да види да ли постоји неко ко може да потврди да је он познаје.

  

  

Према његовим речима, то је преписка између његове заменице и Лидије Удовички,
сестре министарке Кори Удовички.

  

"Она у документу који шаље мени пише 'престаните да забрањујете'. Да ли то значи ако
вам пошаљем писмо у коме пишем да престанете да тучете моје дете, да ли то значи да
то стварно чините? Ниједан доказ нема, нити може ЕМС нешто да забрањује или
одобрава", рекао је Петровић.

  

Он је додао да ЕМС није орган који забрањује већ да је ЕМС само указала на
неправилности у закону.

  

"Оне су отклоњене и сада ЦWР има одвојене дозволе за трафостаницу и ветропарк",
каже Петровић.

  

Сајт Телепромптер је у среду објавио транскрипт телефонског разговора лидерс ДС
Бојана Пајтића са Лидијом Удовички, сестром потпредседнице владе Кори Удовички, на
основу којег Пајтић тврди да је прислушкиван.
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На то су реаговали министар унутрашњих послова Стефановић и шеф БИА Александар
Ђорђевић, који су поручили да ни МУП ни БИА никада нису прислушкивали разговоре,
нити учествовали у пресретању комуникације Пајтића или Лидије Удовички.

  

Министар Стефановић је рекао да су и он и Ђорђевић потпуно спремни да одговарају
ако се пружи и једна трунка доказа.

  

(Танјуг)
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